

國立中興大學動物科學系優秀研究生入學獎勵辦法

Scholarship Guidelines for Outstanding Graduate Students in the Department of Animal Science, NCHU

102.06.25 系務會議訂定

Established in the Department Affairs Meeting on June 25, 2013

102.09.10 經校長核定通過

Approved by the President on September 10, 2013

- 一、 國立中興大學動物科學系（以下簡稱本系）為獎勵本系大學部及研究所畢業生，同時考取國立台灣大學(不限系所)碩士生、博士生正取及本系研究所，而選留於本系繼續就讀者，特將系史室專款所剩資金捐出設置本獎學金並訂定本辦法。

To encourage graduates of the Department of Animal Science, National Chung Hsing University (hereinafter referred to as "the Department"), who have been admitted to a master's or doctoral program at National Taiwan University (NTU) (regardless of department) and the Department's graduate program, but choose to continue their studies within the Department, the remaining funds from the Department's historical archive fund are donated to establish this scholarship. These guidelines are formulated accordingly.

- 二、 本項獎勵規定如下：

Scholarship Provisions :

- (一) 獎勵名額及金額：每學年名額不限，每名新台幣貳萬元整。

Number of Recipients and Award Amount : There is no limit on the number of recipients per academic year. Each recipient will be awarded NT\$20,000.

- (二) 獎勵對象：每學年同時考取國立台灣大學(不限系所)碩士生、博士生正取及本系研究所，而選留於本系繼續就讀者；由本系辦公室每年查核名單後通知得獎者，於入學當學期內發放獎金完畢。

Eligibility : Applicants must have been admitted to a master's or doctoral program at NTU (regardless of department) and the graduate program of the Department in the same academic year, and must choose to continue their studies within the Department. The Department Office will verify the eligibility list annually, notify the recipients, and distribute the scholarship within the semester of enrollment.

- 三、 本獎學金之審核及保管存放業務由本系獎學金遴選委員會辦理。

The Scholarship Selection Committee of the Department is responsible for reviewing applications and managing scholarship funds.

- 四、 本辦法施行期限至支應經費竭盡為止，於截止施行前一學期公布為準。

These guidelines shall remain in effect until scholarship funds are fully depleted, with an official announcement made in the semester prior to termination.

- 五、 本辦法經本系獎學金遴選委員會通過後，提送系務會議，報請校長核定後實施，修正時亦同。

These guidelines shall take effect upon approval by the Scholarship Selection Committee, the Department Affairs Meeting, and final approval by the President of the University. Any amendments shall follow the same procedure.